
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Jan Zappeij / BBP
Datum indiening vraag: 21 oktober 2022
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: Staatsrechtelijke positie van de gemeenteraad in relatie tot het college van b&w bij uitvoering 
van een amendement.

Vraag:  Onlangs heb ik een schriftelijke vraag gesteld over de eventuele plaatsing van windturbines. 
Daarbij ging het over de inhoud en daarover worden wij het niet eens. U bent voorstander en ik ben gekant 
tegen deze vorm van landschapsvervuiling. Maar als het gaat om de vraag welk orgaan de bevoegdheid 
heeft om ter zake normen te stellen, dan kan daarover geen misverstand bestaan: dat is de gemeenteraad, 
als het hoogste orgaan van de gemeente. Tenzij er natuurlijk landelijke normen zijn, maar dat is (nog) niet 
het geval. 
Nu heeft de gemeenteraad op 16 februari jl. eigen Berkellandse normen vastgesteld. Daarbij is de 
opmerking geplaatst dat landelijke ontwikkelingen in het komende jaar deze normen kunnen doen wijzigen. 
Ik stel vast dat een dergelijke ontwikkeling niet heeft plaatsgevonden. Wel wordt er verwacht dat er 
volgend jaar landelijke normen zullen komen. 
In een raadsbrief van 14 september jl. deelt u mee, de afstandsnorm van 600 meter terug te brengen tot 
400 meter en daarmee “rekening (te) houden met de toekomstige landelijke normen”.
Mijn eerste vraag is nu of en hoe het college concreet inzicht heeft in de toekomstige landelijke norm?

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag: De tweede vraag vloeit voort uit het bovenstaande. Wanneer het college hierover zwart op wit 
beschikt, wilt u deze kennis dan delen met de gemeenteraad?

Antwoord:
[Typ hier]
Vraag: Wanneer u mijn eerste vraag ontkennend heeft moeten beantwoorden -en ik durf daar wel vanuit te 
gaan-  bent u naar mijn mening op de stoel van de gemeenteraad gaan zitten. Immers bij een aangenomen 
amendement heeft een college twee mogelijkheden: overnemen en uitvoeren of anders aftreden. Tot dat 
laatste wil ik u niet bewegen, er is veel werk aan de winkel. Dus rest de vraag of u alsnog over gaat tot 
uitvoering van het raadsbesluit van 16 februari en daarmee afwacht wat de landelijke normen zullen 
worden. 
Daardoor kunt u tegelijk de ontstane onrust onder de omwonenden van zoekgebied K wegnemen. Tevens 
komt u daarmee weer in lijn met de partnergemeente in dezen, Oost Gelre, dat zou wel zo netjes en 
verstandig zijn. Het allerbelangrijkst is echter het vaststellen van het staatsrechtelijk uitgangspunt dat de 
raad het ter zake voor het zeggen heeft. 


